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Protokół 

z obrad Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy 
Trąbki Wielkie. 

z dnia  9 listopada 2015 roku 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 12.00 

Zakończenie obrad – godz. 15.00 

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich. 

Posiedzenie  otworzył Przewodniczący Komisji Ekonomicznej Radny Marian Płotka. 

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje Radnych:  . 

Ustawowy skład Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy wynosi 10 

radnych. Listy obecności, radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący komisji odczytał porządek posiedzenia:  

 

1. Zapoznanie się z treścią Wyroku Sądu Okręgowego w Gdańsku Wydziału I Cywilnego 

Sygn. Akt I C 525/15 z dnia 29 września 2015r. sprawy z powództwa Spółdzielni Kółek 

Rolniczych w Trąbkach Wielkich przeciwko Gminie Trąbki Wielkie o zapłatę. 

2. Rozpatrzenie wniosku WZP.GN.6840.24.2015 z dnia 13.10.2015r. w sprawie wniosku 

Pana Artura H. dot. zakupu prawa użytkowania wieczystego; 

3. Zapoznanie się z treścią udzielonej odpowiedzi  w dniu 7.10.2015r. przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich Panu Grzegorzowi K. w 

sprawie budowy wodociągu 

4. Zapoznanie się z treścią wniosku Pani Jadwigi K. z dnia 28.09.2015r. dot. udzielenia 

pomocy finansowej na odbudowę mieszkania; 

/Wniosek rozpatrywany przez Komisję ROŚiSS w dniu 28.10.2015r./   

5. Zapoznanie się z treścią udzielonej przez Urząd Gminy Trąbki Wielkie odpowiedzi w 

dniu 9.10.2015r.  Panu Tadeuszowi S. w sprawie zajętego stanowiska; 

6. Rozpatrzenie pisma z dnia 8.09.2015r. w sprawie uwzględnienia aktywności 

wolontariacie w budżecie Gminy oraz wprowadzenia kompleksowej polityki rozwoju 

lokalnego wolontariatu na bazie Programu Współpracy z NGO´s. 

7. Zapoznanie się z treścią pisma Pana Mariusza Z. z dnia 24.09.2015r. dot. zabezpieczenia 

środków w budżecie gminy na 2016r. na budowę drogi osiedlowej.  

8. Zapoznanie się z treścią pisma Dyrektora Samodzielnego Publicznego Pogotowia 

Ratunkowego w Pruszczu Gdańskim z dnia 5.10.2015r. dot. wsparcia finansowego w zakupie sprzętu 

medycznego; 
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9. Zapoznanie się z projektem  Strategią Transportu i Mobilności obszaru metropolitarnego do 

roku 2030. 

/ dokument dostępny w Biurze Rady/  

10. Zapoznanie się ze Strategią Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Obszaru 

Metropolitarnego Gdańsk – Gdynia – Sopot do roku 2020.   

11. Zaopiniowanie wniosku Pana Stanisława G.  dot. sprzedaży działki gminnej- pismo 

WZP.GN.6840.25.2015r. z dnia 23.10.2015r. 

12. Zapoznania się z treścią pisma Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim z 

dnia 16.10.2015r. dot. możliwości dofinansowania do remontu budynku Komisariatu Policji 

w Trąbkach Wielkich.   

13. Wolne wnioski; 

 

Ad 1 Zapoznanie się z treścią Wyroku Sądu Okręgowego w Gdańsku Wydziału I 

Cywilnego Sygn. Akt I C 525/15 z dnia 29 września 2015r. sprawy z powództwa 

Spółdzielni Kółek Rolniczych w Trąbkach Wielkich przeciwko Gminie Trąbki Wielkie o 

zapłatę. 

Przewodniczący Komisji przedstawił treść wyroku.  

Członkowie Komisji zapoznali się z treścią powyższego wyroku.  

Ad 2 Rozpatrzenie wniosku WZP.GN.6840.24.2015 z dnia 13.10.2015r. w sprawie 

wniosku Pana Artura H. dot. zakupu prawa użytkowania wieczystego; 

Przewodniczący Komisji – przedstawił  treść powyższego wniosku. Kolejno dodał, że jest to działka 

usługowa i w sprawie tej będzie musiała zostać  podjęta jeszcze uchwała Rady Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych Pani Mariola Łabędzka 

– poinformowała, że wniosek był rozpatrywany na posiedzeniu komisji ROŚiSS. Członkowie komisji 

pozytywnie zaopiniowali ten wniosek. 

Członkowie komisji pozytywnie opiniują wniosek.  

Ad 3 Zapoznanie się z treścią udzielonej odpowiedzi  w dniu 7.10.2015r. przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich Panu Grzegorzowi K. 

w sprawie budowy wodociągu 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił treść powyższego pisma. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w pisma.  

 

Ad 4. Zapoznanie się z treścią wniosku Pani Jadwigi K. z dnia 28.09.2015r. dot. udzielenia 

pomocy finansowej na odbudowę mieszkania; 

/Wniosek rozpatrywany przez Komisję ROŚiSS w dniu 28.10.2015r./   

 

Przewodniczący Komisji – przedstawił treść powyższego wniosku. 
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Przewodnicząca Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych Pani Mariola Łabędzka 

– poinformowała, że wniosek był rozpatrywany na posiedzeniu komisji ROŚiSS. Członkowie komisji 

zaproponowali, aby Wójt Gminy w ramach możliwości budżetowych GOPSU udzielił pomocy 

finansowej.  

Członkowie komisji  zapoznali się z treścią w/w pisma. 

Ad 5 Zapoznanie się z treścią udzielonej przez Urząd Gminy Trąbki Wielkie odpowiedzi 

w dniu 9.10.2015r.  Panu Tadeuszowi S. w sprawie zajętego stanowiska; 

Przewodniczący Komisji – przedstawił treść powyższego pisma.  

Członkowie komisji zapoznali się z udzieloną odpowiedziom.  

Ad 6 Rozpatrzenie pisma z dnia 8.09.2015r.   w sprawie uwzględnienia aktywności 

wolontariacie w budżecie Gminy oraz wprowadzenia kompleksowej polityki rozwoju 

lokalnego wolontariatu na bazie Programu Współpracy z NGO´s. 

Przewodniczący Komisji – przedstawił treść powyższego pisma.  

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat w trakcie której przewodniczący komisji poinformował, 

że temat ten będzie przedmiotem najbliższej sesji Rady Gminy. W temacie tym jest przygotowany 

projekt uchwały.   

Radna M. Łabędzka zwróciła uwagę, że przedmiotowe pismo nie dotyczy projektu uchwały 

przygotowanej na sesję Rady Gminy. Tematem tego pisma jest promowanie wolontariatu. W piśmie 

tym autor kieruje prośbę do Urzędów Gmin o zabezpieczenie w budżecie Gminy na 2016r  środków 

na ten cel.  

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat w trakcie której Pani M. Łabędzka uważa, że temat ten 

można dopisać do Grantów a jeżeli ktoś będzie chciał to wykorzysta to na cele promocyjne 

wolontariatu. Ponownie zaznaczyła, że temat  dotyczy promocji i kształtowania wolontariatu.  

Członkowie komisji wspólnie przekazali powyższe pismo do rozpatrzenia przez członków Komisji 

KOSiZ Rady Gminy Trąbki Wielkie.  

Ad 7 Zapoznanie się z treścią pisma Pana Mariusza Z. z dnia 24.09.2015r. dot. zabezpieczenia 

środków w budżecie gminy na 2016r. na budowę drogi osiedlowej.  

Przewodniczący komisji – odczytał treść powyższego pisma.  

Wywiązała się dyskusja w sprawie utrzymania dróg. Radni uważają, że w pierwszej kolejności Gmina 

powinna zabezpieczać środki na budowę dróg gminnych.  

Członkowie Komisji zapoznali się z treścią pisma.  

Ad 8 Zapoznanie się z treścią pisma Dyrektora Samodzielnego Publicznego Pogotowia 

Ratunkowego w Pruszczu Gdańskim z dnia 5.10.2015r. dot. wsparcia finansowego w zakupie 

sprzętu medycznego; 

Przewodniczący komisji – odczytał treść powyższego pisma.  
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Członkowie Komisji zapoznali się z treścią pisma. 

Ad 9 Zapoznanie się z projektem  Strategią Transportu i Mobilności obszaru metropolitarnego 

do roku 2030. 

/ dokument dostępny w Biurze Rady/  

 

Przewodniczący komisji – poinformował, że Wójt Gminy za moment dołączy do posiedzenia. 

Chciałby, aby temat ten, jak i kolejny przedstawił Radnym Wójt Gminy.  

Członkowie komisji przychylają się do powyższej propozycji.  

Ad 10 Zapoznanie się ze Strategią Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Obszaru 

Metropolitarnego Gdańsk – Gdynia – Sopot do roku 2020.   

Przewodniczący komisji – sprawa do omówienia przez Wójta Gminy.   

Ad 11 Zaopiniowanie wniosku Pana Stanisława G.  dot. sprzedaży działki gminnej- 

pismo WZP.GN.6840.25.2015r. z dnia 23.10.2015r. 

Przewodniczący Komisji - przedstawił treść powyższego wniosku.  Z uwagi na wiele 

wątpliwości w powyższej kwestii  poproszono na posiedzenie komisji pracownika Urzędu 

Gminy Panią Krystynę Pańków, która skierowała wniosek do zaopiniowania przez komisję  

Rady Gminy celem objaśnienia sprawy. 

Do posiedzenia dołączyła Pani Krystyna Pańków, która poinformowała, że temat ten dotyczy 

działki nr 56/3 położonej w Błotni. Gminie działka ta jest zupełnie nieprzydatna. Nie ma do 

niej dojazdu. Proponuje, aby działkę sprzedać w drodze przetargu ograniczonego, aby każdy 

z właścicieli działek sąsiednich miał równe możliwości jej zakupienia.  

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat w trakcie której przewodniczący komisji poddał 

decyzje komisji pod głosowanie. Spytał, kto jest za sprzedażą działki nr 56/3.   

Za – wszyscy obecni 

Członkowie komisji jednogłośnie pozytywnie opiniują wniosek.  

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do członków komisji o wstrzymanie się z decyzją 

sprzedaży przedmiotowej działki. Wnioskuje pomimo przeprowadzonego głosowania o 

uzupełnienie przez Panią Krystynę Pańków informacji w kwestii, kto jest właścicielem działki 

nr 56/4 oraz którędy właściciele działek  nr 56/6 i 56/5 dojeżdżają do swoich posesji ( czy jest 

służebność).  

Pani Krystyna Pańków  - poinformowała, że przygotuje powyższą informację.  

Członkowie komisji opinię w powyższej kwestii podejmą na najbliższym posiedzeniu komisji 

po uzupełnieniu brakujących informacji przez pracownika Urzędu Gminy.  
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Ad 12 Zapoznania się z treścią pisma Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu 

Gdańskim z dnia 16.10.2015r. dot. możliwości dofinansowania do remontu budynku 

Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich.   

Przewodniczący komisji – odczytał treść powyższego pisma.  

Członkowie komisji zapoznali się z treścią pisma.  

Do posiedzenia dołączył Wójt Gminy Błażej Konkol. 

Przewodniczący Komisji ogłosił 10 min. przerwy.  

Po przerwie.  

Przewodniczący Komisji – poinformował, że w trakcie przerwy uzyskał informację od Pani Krystyny 

Pańków, że do działki nr 56/5  jest wpisana służebność gruntowa.  

Wywiązała się dyskusja w trakcie której członkowie komisji stwierdzili, że po mimo wszystko do 

zaopiniowania powyższego wniosku jest niezbędna opinia Rady Sołeckiej.  

Członkowie komisji wnioskują o uzupełnienie informacji poprzez załączenie opinii rady sołeckiej  i 

przekazanie na najbliższe posiedzenie komisji.   

Przewodniczący komisji zwrócił się do Wójta Gminy o omówienie punktu nr 9 i 10 dzisiejszego planu 

posiedzenia.  

Wójt Gminy – poinformował, że Gmina należy do obszaru metropolitarnego Gdańsk – Gdynia – 

Sopot. Strategia zawiera  rozwiązania połączeń. W przygotowanej strategii sytuacja jest przedstawiona 

poprzez diagnozę a kolejno  poprzez propozycje rozwiązania problemu komunikacji. Zaznaczył, że 

największy nacisk położony jest na duże miasta. Kolejny dokument odzwierciedla również powyższe 

rozwiązania oraz informacje o możliwościach uzyskania dofinansowania.  Jeżeli chodzi o Gminę 

Trąbki Wielkie to zadania jakie są uwzględnione:  

 budowa ścieżki rowerowej z Trąbek Wielkich do Pszczółek.  

 budowa Sali gimnastycznej w Kłodawie; 

 ocieplenie Szkoły Podstawowej w Sobowidzu; 

  Budowa Domu Ulgi w Cierpieniu.  

Czy zostaną na te zadania przeznaczone środki - nie wiemy.  

 

Ad 13 Wolne wnioski; 

 Wójt Gminy – wróciłem dopiero z konferencji.  Jest opracowana książka dot. starzenie 

się społeczeństwa. Kolejno przedstawił, że Radna Gminy Trąbki Wielkie Pani Ania 

Stosio wystąpiła do Sądu z wnioskiem o zasiedzenie.    

 

Przewodniczący Komisji EiRG  spytał, czy w ramach wolnych wniosków są jeszcze jakieś 

pytania. Pytań nie zgłoszono. W związku z brakiem pytań zamknął posiedzenie komisji i 

podziękował wszystkim za czynny udział.  
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Przewodniczący Rady Gminy – proponuje, aby w ramach Komisji Ekonomicznej i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Gminy Trąbki Wielkie zostały omówione materiały sesyjne. Zwrócił się 

aby poprosić Skarbnik Gminę na posiedzenie, celem omówienia zmian budżetowych.  

Do posiedzenia dołączyła Skarbnik Gminy Pani Zofia Gorzyńska, która odczytała uzasadnienie 

do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy. W trakcie jego odczytywania Radni 

zadawali pytania na które Pani Skarbnik i Wójt Gminy na bieżąco udzielali odpowiedzi.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pni Zofii Gorzyńskiej za przedstawienie zmian i 

spytał, czy są jeszcze jakieś pytania do zmian budżetu gminy, Pytanie nie zgłoszono. 

Kolejno przystąpiono do omówienia pkt 5 porządku sesji Rady Gminy. Wójt Gminy uzasadnił 

potrzebę podjęcia powyższej uchwały.  

W trakcie omawiania projektu uchwały wywiązała się dyskusja w sprawie upowszechnienia 

wolontariatu. Wójt Gminy zwrócił uwagę, aby nie iść w tym kierunku, aby pod hasłem 

wolontariusz pozyskiwać środki z budżetu gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do pozostałych punktów porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy odtworzył nagranie hejnału Gminy Trąbki Wielkie informując, 

że na sesji Rady Gminy będzie trębacz, który jeszcze raz odtworzy hejnał i Radnym i sołtysom 

z terenu Gminy Trąbki Wielkie. Kolejno podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

dyskusję w sprawie omówienia materiałów sesyjnych.  

 

  Protokolant:         Przewodniczący KEiRG     

K. Czyż          M. Płotka 

 

 

 

 


